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نكته بازی

حتی تلخ تر از حذف
حذف تلخ پرســپولیس از لیگ قهرمانان آســیا، حسابی اعصاب 
هواداران این تیم را به هم ریخته اســت؛ اتفــاق دردناکی که در 
تداوم ســیه روزی های  چند وقت اخیر سرخ ها رخ داد و مخصوصا 
نهایی شدن آن پیش چشم 60هزار تماشاگر، داستان را غم انگیزتر 
هم کرد. با ایــن همه، حذف قرمزها جزئیاتــی دارد که واقعا قابل 
هضم نیست. به عنوان مثال، نمی توان باور کرد النصر عربستان از 
بین 6بازی خود در لیگ قهرمانان آسیا فقط در همان ۲ مسابقه ای 
کلین شیت کرد که جلوی پرسپولیس قرار گرفت. عجیب  تر اینکه 
النصر در مســابقه برگشــت بیش از 70دقیقه برابر سرخپوشان 
10نفره بود. کل گل های زده پرسپولیس در مرحله گروهی ۵ گل 
بود که به میانگین یک گل در هر بازی هم نمی رســید. با این آمار 

می خواستید صعود کنید که چه بشود؟

دربی در قطر چی شد؟
شکست پرسپولیس برابر الدحیل و حذف این تیم از لیگ قهرمانان 
آســیا، بازار شــایعات را در مورد کادر فنی ســرخ ها داغ کرد. در 
شرایطی که رضا درویش، مدیرعامل باشگاه بعد از مسابقه گفت از 
یحیی گل محمدی حمایت می کند، یک مجری تلویزیون مدعی 
شد قرمزها با برانکو ایوانکوویچ برای بازگشت روی نیمکت این تیم 
مذاکره کرده اند. طبیعتا این خبر فورا بازتاب زیادی هم پیدا کرد؛ 
چراکه به هر حال یک نفر در تلویزیون آن را گفته بود. در این میان 
کسی هم توجه نکرد که برانکو الان سرمربی تیم ملی عمان است و 
دارد برای جام ملت های آسیا آماده می شود. اگر هم خیلی به اخبار 
طرح شده از ســوی مجریان تلویزیونی اعتماد دارید، یادتان باشد 
چندی قبل یک عزیز دیگر هم گفته بود قرار است دربی تهران در 

دوحه قطر برگزار شود. شد؟

یحیی باید توضیح بدهد
در فضای احساســی و پــر از هیجــان و عصبانیت بعــد از بازی 
پرســپولیس و الدحیل، رضا درویش، مدیرعامل سرخپوشان در 
مورد چرایی ضعف در خط حمله پرســپولیس مورد ســوال قرار 
گرفت. او در توضیح اینکه چرا نبیــل باهویی را خرید، توضیح داد 
که جذب لوکادیا هم با نظر خودش و بــدون هماهنگی با یحیی 
گل محمدی بوده است. موضوع اما زمانی جالب تر شد که درویش  
گفت عیسی آل کثیر را خود یحیی نخواسته است. تا پیش از این 
تصور می شد عیسی فقط به خاطر پول بیشتر و بر خلاف خواسته 
یحیی راهی سپاهان شده است، اما حالا با ادعای درویش، موضوع 
وارد فاز دیگری شد و لازم اســت حتما گل محمدی در این مورد 
توضیح بدهد. زبان گویا هم که شکر خدا دارند و حتما ما را از این 

گمراهی نجات می دهند!

عرفان درویش عالی، کاپیتان تیم ملی فوتبال نوجوانان ایران از 
اهدافش پس از درخشش در جام جهانی زیر 17سال پرده برداشت

ملی برای رســیدن به جام جهانی از کی زده 
شــد و چگونه به این باور رسیدید که مقابل 
تیم هایی مثل برزیل و انگلیس هم می توان 

نتیجه گرفت؟
به مدت یک ســال و 7مــاه دور هم جمع شــدیم 
و تیم ملی نوجوانان را تشــکیل دادیــم و در این 
مدت با توصیه آقای عبدی یــک چیز را در ذهن 
خودمان پرورش دادیــم؛ اینکه تا دقیقه90جدا از 
هر نتیجه ای در بازی بمانیم. قبل از جام جهانی در 
بازی های آســیایی مقابل یمن با همین ذهنیت 

پیروز شــدیم وگرنه حتــی ممکن بــود اصلا به 
جام جهانی صعود نکنیم.

 
   سبک مربیگری حسین عبدی را 

چطور ارزیابی می کنی؟
به نظر من آقای عبدی یکی از بهترین مربیان ایران 
در رده پایه است. نظم و دیسیپلین خاص خودش را 

دارد و از لحاظ دانش فنی فوق العاده است.
 

   نکتــه جالبی کــه درخصوص 

بازیکنان به ویژه در مســابقات جام جهانی 
خیلی به چشم می آمد این بود که در پستی 
بازی می کنند که انگار واقعا برای آنجا ساخته 
شده  اند و شــاید یکی از دلایل موفقیت تیم 
ملی در این تورنمنت استفاده درست آقای 

عبدی از بازیکنان بود.
ما از بین 17هــزار بازیکن انتخاب شــدیم و آقای 
عبدی برای کشف اســتعدادها شخصا به استان ها 
می رفت تا حق کسی ضایع نشــود. در مورد پست 
بازیکنان هم بد نیست بدانید به طور مثال نیما اندرز 

هافبک چپ بود اما آقای عبــدی از این بازیکن در 
دفاع راســت بازی گرفت و اسماعیل قلی زاده دفاع 
راست بود اما در تیم ملی در نوک حمله به کار گرفته 

شد و حسابی هم درخشید.
 

   کمی از خودت بگو. در حال حاضر 
کجا بازی می کنی؟

در حال حاضر که تیم ندارم اما با تیم فولاد تمرین 
می کنم.

 
   آیا پیشنهادی برای بازی در لیگ 
برتر داری و اینکــه عرفان درویش عالی چه 

هدفی دارد؟
پیشــنهادهایی دارم اما هدف اولم این است که در 
تیم بزرگســالان فولاد بازی کنم چون در آکادمی 
فولاد شناخته شــدم، اما اگر با این باشگاه به توافق 

نرسیدم به تیم دیگری می روم.
 

   مارتینز، سرمربی اسپانیایی فولاد 
بعد از اینکه تو و 4بازیکن دیگر آکادمی فولاد 
از مسابقات جام جهانی برگشتید صحبتی با 

شما نداشت؟
چرا ایشان با ما صحبت و درخواست کردند که با تیم 

بزرگسالان فولاد تمرین کنیم.
 

   وضعیت تیم فولاد را در پایان فصل 
چطور می بینی؟

مطمئنم وضعیت تیــم فولاد به این شــکل باقی 
نمی ماند و از این شرایط خارج می شود. ما چیزی را 
از دست نداده ایم. در پایان فصل فکر کنم جزو نیمه 
بالای جدول باشیم چرا که وضعیت جدول در این 
فصل طوری شــده که یک تیم با ۲ تا برد و باخت، 

صعود و نزول چند پله ای پیدا می کند.
 

   می توان بــه بازیکنانی که در این 
تورنمنت حضور داشتند به عنوان یک سرمایه 
ملی نگاه کرد که سال ها بعد باعث موفقیت تیم 
ملی بزرگسالان ایران باشند؟ چه نظری در 

این خصوص داری؟
شــما نگاه کنید در پایان مســابقات جام جهانی، 
بازیکنــان برزیل و انگلیس بلافاصلــه در تیم های 
باشــگاهی خود به بازی گرفته می شوند اما خیلی 
از بازیکنان تیم مــا بدون تیم هســتند. امیدوارم 
نگاه ویژه ای به بازیکنان تیم ملی فوتبال نوجوانان 
شــود. کره جنوبی با آن همه امکانات با 3باخت در 
مسابقات جام جهانی زیر 17سال حذف شد و رفت 
ولی بچه های ایران از گروه شان صعود کردند و لایق 

این هستند که آینده بهتری داشته باشند.
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ابرقدرت هاابرقدرت ها
نمایش خوبی داشتیمنمایش خوبی داشتیم

مقابلمقابل

علی اصغــر درویش |  ملی پوشــان فوتبال 
نوجوانان ایران تحت هدایت حسین عبدی 
عملکرد درخشــان و دور از انتظاری را در 
مســابقات جام جهانی زیر 17سال اندونزی 
به نمایش گذاشــتند. عرفان درویش عالی 
در نقش کاپیتان تیم عبــدی و به مانند یک 
ســتون در قلب دفاع برابر تیم های بزرگی 
چون برزیل، انگلیس و مراکش ایســتاد و 
بارها مانع گلزنی رقبا شــد. همین موضوع 
دلیلی شد تا بعد از گذشت چند هفته از پایان 
مسابقات گفت وگویی با مدافع 17ساله فوتبال 
ایران داشته باشیم. درویش عالی از کیفیت 
مسابقات جام جهانی و آخرین وضعیت خود 

به همشهری گفته است.
 

    شاید کمتر کسی قبل از مسابقات 
تصور می کرد که ایران با وجــود تیم هایی 
مثل برزیل و انگلیس که سابقه قهرمانی در 
جام جهانی نوجوانــان را در کارنامه دارند از 

گروه مرگ صعود کند.
فکر نمی کنم تورنمنتی بالاتر از جام جهانی داشته 
باشــیم؛ مســابقاتی که در آن اول از همه به دنبال 
کشف استعداد هستند و دوم گرفتن نتیجه. تیم ما 
هم با شایســتگی تمام در این مسابقات حضور پیدا 
کرد. مقابل برزیل به  خوبی به بازی برگشــتیم، در 
برابر انگلیس هم تا دقایق پایانی برنده بازی بودیم و 
مراکش را باید در وقت های قانونی شکست می دادیم. 
خدا را شکر مقابل ابرقدرت های فوتبال مثل برزیل و 
انگلیس نمایش خوبی داشتیم؛ هرچند اگر بدشانس 

نبودیم به مراحل بالاتر هم می رسیدیم.
 

   در بازی آخر مقابل مراکش دو نیمه 
متفاوت از تیم ملی دیدیم. با توجه به نمایش 
بازیکنان در نیمه نخست شــاید این تصور 
می رفت که به راحتی از سد این تیم عبور کنیم.
نیمه اول خیلــی فرصت از دســت دادیــم و اگر 
توپ هایمان گل شده بود نتیجه چیز دیگری می شد. 
در نیمه دوم هم با وجود اینکه زیر فشــار بودیم باز 
هم این تیم مــا بود که به گل برتری رســید اما در 
ثانیه های پایانــی روی اشــتباه گل خوردیم و در 
ضربات پنالتی هم که همه  چیز پنجاه - پنجاه است، 

بدشانس بودیم.
 

   قطعا تیم ملی فوتبال نوجوانان در 
بازی انگلیس و مراکش شایسته پیروزی بود 
ولی تا همین جا هم بچه های تیم ملی دست 
به کارهای بزرگی زده اند. این نتایج درخشان 
به راحتی به دست نیامده است. استارت تیم 


